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Sz. P.

dr Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkaric5w osiedla Zazamcze bardzo proszq o odpowiedZ
na pytania:
- co spowodowalo awariq doswietlenia przejscia dla pieszych na ulicy promiennej
obok pawilon6w,
- kiedy awaria zostanie usuniqta i mieszkaricy bqd4 mogli korzystat z dobrze
o5wietlonego przejf cia.

Z powa2aniem r

El2bieta Rutkowska


